
PROTOKOL NR XXXII / 08
z nadzryczajnej sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbyrej w dniu 19 lisropada 2008 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdr.zejoi.r,ie

Ad .  t .
O godzinic l6'"' Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otrvarl obrady XXXII

sesji Rady, Miejskiej w Jqdrzejowie. zwolarrej na wniosek Burmistrza Miasta JEdrzejowa.

Przeuodnicz4cy Rady stwierdzil. 2e na sali obrad obecnych .jest 17 radnlch:
przelvodnicz4cl stu,ierdzil qt-lorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przevnodnicz4cv zaproponowal, aby sekretarzem obrad zostal Pan Krzr sztol Srr ietlik.
Radnl Srvietlik wvt'azil zgodg. Sekrctarzem obrad jednogloSnie rvvbrano radrrcgo

Krz)'sztoia Si'"'ietlika.

Nie zgloszor.ro uu,ag do proponowanego porzqdku obrad.
I)orz4dek obrad:

l. Otr.varcie scsji. stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2 t lchvr,ala ',." sprau'ie zabezpieczenia w bud2ecie Gminy Jqdrzejciu na 2009 rok

6rodkorv finansou'ych na dofinansowanie zadania,,Przebudorva-remont drogi
powiatou,ej w ci4gu ulicy Przypkowskiego w Jqdrzejowie. Erap I-szy".

3. lJchli'ala u,sprawie: zaliczenia ulic do kategorii dr6g gminnych w.lEdrzejo*'ie.
'1. lJchwala r'v sprawie ubiegania siE Gminy Jgdrzejcin'o Srodki z wieloletniego programll

pod nazwq ..Narodou'y Program Przebudowy Dr6g l,okalnych 2008-2011'. oraz
zabezpieczr.nia na ten cel niezbgdnycli Srodk6w finansowych rv budzecie Gnrrnl
. lqJrzcj t rr i  na l00q rok.

5. l-lchu'ala rv sprarvie ubiegania sig Gniiny Jgdrzej6w o irodki z wicloletniego progran]u
pod nazrvq ..Narodowy l)rogram Przebudowy Dr.6g Lokalnych 2008-201l" oraz
zabezpicczcnia na ten cel niezbgdnych irodk6w finansou'ych rv budZecie (irrrnv
Je.lrzej or.r na 20{J9 rok.

6. Sprarvy' r6Zne.
7. Zamkniqcie obrad.

Na salg obrad przybyl radny Grzegorz KuSmierz. Obrady kor.rt"vnuo\\'ano przv
obccnoSci l8 radnych.

Burmistrz Marcin Piszczek przedstawil uzasadnienie podjqcia ujgtych w porz4dkLr
obrad uchwal; pon'iedzial, 2e 28 pa2dziernika zostal przyjgty narodo\\'y progran.r przebudowv
drrig lokalnl,ch na lata 2008 2011. stqd szybkie tempo prac i koniecznoSi spotkania Radl .
Chodzi o zaliczenie ulic miejskich do kategorii dr6g gminnych. co jest u'yrnogiern o starauiu
siq o srodki. Projekt uchwaly przewiduje zaliczenie ulic Parkorvej. Barbar"v, pilsudskiego
do kategorii drog gnrinnych. poniewa2 s4 one przewidywane do ..schetvn6* ek',. ponadro
u,przl,padku ulic Reymonta i Przemyslowej chodzi o nadanie numeru. co.jcst potrzebne do
RI'O - jezeli takie problemy sig pojawiq lepiej je uprzedzit. Dotl,chczas nic zosrall. one
zaliczone. ponier.vaz musi byi to uzgodnione ze starostwcm rvlasciwym dla clanego tercnu.
a do tej porl nie bylo takiej potrzeby. Teraz u'ynikla sprawa numeracii dr6g i obor,"iqzkr-r
u'pisania numcru drogi w'e wniosku. w porz4dku obrad s4 r6rvnie2 przeu'idziane tlzy uch*'alv
intencljr.rc. ponieiva2 jednoznacznie powiedziano, ze nie moze bvi to pro.iekt bud2etu, ani
rvieloletni plan inu'estycyjny, lecz ma to byi uchwala ir.rtencyjna, kt6ra zabezpiecza srodki na
caloii zaclania. Dec"vzja co do uzyskania dofinansowania bEdzie podiEta do korica tego roku.



.lcZcli okazalobl' sig ze uzyska dolinansowanie ulica Parkorva llarbarl. trzeba bgdzie
zlnieniac plan u'ieloletni i zalqcznik nr 3 do uchwaly, ale to dopiero. kiedy bgdq konkretne
clccyz.je ze strony MSWiA. kt6re bgdzie ostatecznie akceptowalo r.vyniki konkr-rrsu. l)rzetarg
rra byc przcprou'adzony do 31 marca. Wieloletni plan jasno okre6la, za co dostaje sig punktl
i.jakic dnrgi nrog,l otrzymai dofinansowanie. .lest mowa przede wszystkitn o drogach
tlopelniajqcych uklad dr6g krajowych, wojew6dzkich o poiviatowl'ch. Sam progranr .iest
skielou anl, tylko do gmin i porviat6w. Takie warunki spelniaj4 proponor'r'ane drogi.

Wiceprzervodnicz4cy Rady Pawel Olszak zrvr6cil urvagq. 2e nie nta zalqcznika nr I clo
plojckttr r.rclirral1' u' sprawie zaliczenia ulic do kategorii dr6g gminnych. Pan Olszak pyta
r6u'nie2. cz) rozwazano mo2liwoSi wprowadzenia ulic"v Kor.ralskicgo. kt6ra rv przypadkr-r
zablokorrania przejazdy pod wiaduktem kolejowym. j est j edynynr ob.iazdenr.

Burmistrz Piszczek w;'jaSnil, 2e proponowane s4 tylko te trzy dfogi z rac.ji krotkich
tcrminiil. Pozostale drogi bqdq rozpatrywane. JeZeli chodzi o wt branc ulicc. byl"v pcurrc
tustalenia dotl'cz4ce tych dr6g, ale nie ma przeciu'rvskazari. ab)' \\' kolejn1'ch latach pct'ne
lzeczr Legulou'ai. migdzy innymi na ulicy Konalskiego. Mo2na sig zastanou'ii. cz1' nte
zaproponolai grunto*'nej przebudowy tej drogi w przyszloSci.

Iladr,l Adar.n Czajor prosi, aby w przyszlo(ci zaj q6 siq r6u'nie2 ulic4 Jasionka.
Bunnistrz Marek Wolski uwaza, ze jest to zasadne. ale ta ulica jeszcze nie jest

c1o korica uzbrojona.
Bumristlz Piszczek zwr6cil urvagg. 2e od czasu wybudowania obu'odnicy ulica

part)zant6\\' nic jest drog4 krajowq. .leSli chodzi o brak zal4cznika. o kt6r1t.n r.uowil Pan
Olszak. jest to prarvdopodobnie ponrylka rv drukon'aniu. Llchrvala dotl'cz1 t1lko
ur,mienionych wczeiniej ulic: Parkowa. Barbary, Pilsudskicgo. Przcr.nyslowa iRc1'monta.

Radna Janina Szreniawa zapytala. pod kogo podlega ulica Krzyt'a. Na policji
pori,redzicli. 2e jest to ulica wewnqtrzna. na kt6rei nawet nie moZna kiet'ou,cl ukarai. t1'lko
poucz) c.

[]ururistrz Piszczek odporviedzial, 2e zarzqdcqjest gmina.
Radnl .lan ZiEbifiski zapytal, dlaczego zauwazane s4 tylko ulice miejskie. a zapourir.rr

sig o drogach gminnych na terenie caiej gminy. W proiekcic budZcttt Burmistrz proponujc
200 000 na pozostale drogi gminne jest to co najmniej Smieszne.

Burmistrz Piszczek odpowiedzial, Ze po wstqpnym plzeanalizorvaniu programu trzcba
bllo zastanorvii siq. jakie drogi u nas maiq szansQ uzyskai dofinanson'anie. WaZna byla ilorlc
przeje2dzajqcl ch samochod6w i naleZalo siq kierowai kwestiq uciqZliwoSci i degradacji te.j
drogi. W'lm roku byly trzy tygodnie, aby przygotowa6 u'szystkie materiall'. Sq.jeszczc drva
lata i bqd4 skladar.re kolejne wnioski i n.roZna wsp6lnie wybrai lokalizacje, kkire sE wazne.

I{adny Grzcgorz Kuimierz przypon.rnia}, ze w przypadku drogi przez Skroniou
brakujc okolo 1700 m. l'a droga 1e2 warto siq zajq6.

Br-rrntistrz Piszczek powiedzial, 2e bEdzic czas, aby dyskr-rtor.va[ nad przl'szlym
lokiem. Ten rok.iest takim egzaminem: co nam siE r-rda szybciei. niZ it.tnym gminom. To nic
jcst tak. ze sobic rvybieramy, kt6r4 drogE zrobii. ale s4 kryteria i trzeba uybierai te dlogi.
kt6rc te kr)teria spelniaj4: s4 kolizje. sq n'ypadki. Dobrze. 2c r.ra nicktorl ch drogach nic nta.
ale takiej drogi r.rie mo2na zrobi6, bo nie ma dodatkowych pur.rkt6r','. \\'r.rioski nrozrra sklaclac.
zostanq rozpatlzone i wr6cimy do sprawy przed przygotowaniem kolejnlch rlniosk(rrv na rok
przyszly.

Itadn,'- Adam Clzajor, w zwi4zku ze zwolaniem sesji *'takir.n trybie. u*'aZa. ze lltozlll
b1,lo przer.r,idzici, ze taka potrzeba bgdzie. Uchu'aly s4 w sprarvic zabczpicczcnia irodk6u'
na rok przr szl1 . Porvinno byi jakieS odniesienie, jakie te Srodki bqdq.

Bunnistrz Marcin Piszczek zwr6cil uwagq,2e w kaZdej uchrvalejest podana kwota.



I{trdp1 Adanr Czajor pou,iedzial. Ze radni dostaj4 materia}y. u rraZnvch spntuach.
na sesji nadzr'r y czaj nej. Radnl wie. 2e nie bylo czasu. ale prosi. abv ri przlszloSci b1'lo

kr inaczej .
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. 2e dopiero rl duiu uczorajszl m oclebral

kosztor\ s\ i llrzcclnliarY.
Ilaclnr I'aricl Blaszkicwicz przypomnial. 2e przepisy u'eszl1' 28 pa2clziernika

i uszyscl'. kttirzy siq ubiegaj4 robi4 sesje nadzwyczajne.
ILadnl' 

'l 'adeusz 
Lesiakowski prosi, aby skoncenlrowai siq na porzqdku obrad. a ittnq

dyskusjE przeloZl-i do punktu 6.
Raclnl' Teodor Kot zgadza sig z radnymi Ziqbinskim iraduyt.t.t C'zajorcm. Materialy

zostah pfzygotorvane w bardzo duZyn poSpiechu bez nro2liu'oSci u'czcSnie'jszego zapoznanla
radnl,ch. .lest uiele dr6g *, gminie i je tez nalezy robii. Przedlo2enie dzi( ulaterialou
i clomagiuric siq dziS decyzji jest nieporozumieniem. Radni porvinni r.niec cl.rociaZ.icden clziett
na zapoznanie siq z mirterialami i z projekteln budZetu.

[]urrnistrz Marcin Piszczek powiedzial.2c projekt bud2etu radni otr-21'mali lta s!-siQ.
kttira bgdzie ,1 grudnia. 28 paZdziernika zostala uchwalona uchwala llad-v Ministrou'. Zanittt
materialy przl'szl-v.... NaleZy wzi4i jeszcze pod u\\'agQ SwiQto I I listopacla. Czas ogranicza

siq do kilku dni roboczyoh. Kosztorysy s4 od du,6ch dni i r.ra ich poclsta*ie zostall
prz)'gotowane uchwaly intency'ine. 1'a dyskusja. to dzielenie skor) na niedZu'iedziu- bo

.jcszcze zadnl'ch pieniEdzy' nie dostali6my. Na razie chccml tylko o nie aplikorvai itcmu

slr,r24 tc uchu all . .lezeli uchwala nie zostanie dziS podjqta, dokumct]t-v nic zostanq zlozone
przed 21 listopada nikt tego nie sprawdzi. Je2eli uchwala zostanie dziS podjqta. dokumcntl'
zostantl zlo2one jutro i w przypadku jakichkolwiek brak6rv lLrb poprari'ek l.uaml czas drr
pi4tku.

A d . 2 .
llaclny Pau'el Blaszkiei.vicz sugeruje, aby uchwal nie nazyr'vala dlogi Feliksa

I)r-zl pliou skiego. lecz Przypkorvskiego. poniervaZ ll' eu'idencii dr6g pori'iartou'1ch

i u przl'gotorvanl m rvniosku jest nazwa Przypkorvskiego.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkq polegajilca nii u'1'krcSlcniu u'\ I

slor.r'u ..Fcliksa".

I)rzervodnicz4cy Rady Andrze.i Hatny odczytal projekt uchrvaly.
L)r lag nie zgloszono.
I{ada Miejska n' .Iqdrzejou'ie powziqla uchwalg nr XXXII/2'11l08 ri' sprarric

zabczpieczenia rl' budZecie Gminy Jqdrzej6w na2009 rok Srqdktiu' linausoqycll Ira

doflnansorvanic zadania ,,Przebudowa-remont drogi pou iatou e.i ri ciqgu ulicl

Przypkorvskicgo i.v Jqdrzejou'ie. Etap I-szy". nastqptljEcE iloSci4 glos6r"':
Za _  1 8
Plzeciw - 0
Wstrzynalo siE - 0
/lJchrvala nr XXXII/241l08 w zal4czenirt do protokolu/.

A d . 3 .
I'rzervoclnicz4cy Rady Andrzej Hatny rv zwi4zku z tvl\. 7-e nie ri'szl scy radni

otrzlntali zll4cznik nr I odczytal tre(i zal4cznika: ,,Wykaz ulic zaliczor.rych do kategorii ,.1rtig
gnr innl ,ch: l .  u l .  Parkorvar 2.  ul .  Srv.  Barbary;  l .  Al .  Jozt ' fa Pi lsudskiego: 4.  ul .  Wlacl l 's lar i 'a
Stanisla*a [{e}montal .  5.  ul .  Przemyslorva."
Nastqpnie Plzer.r'odniczqcy odczytal projekt uchwaly.

l.Jwag nie zgloszono.



I{ada NIie jska u, Jqdrzejowie porvzigla uchrvalq nr XXXII/242i01:l rr sprau tc:
zaliczenia ulic do kategorii drog gminnych w Jqdrzeiowie. nastgpuj4c4 ilo(ciq gloscirv:

Z r  -  1 8
Plzcciq -  0
\\'str.,\ r)ralo sig - 0
it.lchuala nr XXXII/242l08 w zal4czcr.tiu do protokolLrr.

Ad. { .
PrzcrvocLriczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal proiekt uchu all.
t iu ag nic zgloszono.

I{ada Mic.jska w Jgdrzejowie pou'ziE}a uchrvalq nt XXXlli 243l08 * sptarr ic
ubiegania siq Gminl .lgdrzej6w o Srodki z wieloletniego prograntu pod nazrv4 ..Narodou 1
Progranr Przcbr-rclowy Dr6g l-okalnych 2008-2011" ot'az zabezpieczenia na ten cel
niezbqdnl'ch (rodk6rv tinansowych w budZecie Gminy Jqdrzej6'"v na 2009 roh. nirstqpuj4c4
i lo(ciq gloso*:

La
I'rzcciu
\\'strz1-malo siq
,'Lichr'r,ala nr XXXII/243l0u

A d . 5 .
Przcrvodn icz4c1' Rady Andrzej Hatny odczytal proickt uch\val) .
lJwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzeiorvie porvziEla uchu'alE nr XXXII/2,14/08 rv sprart ie
ubiegania sig Gmin;- Jqdrzej6u' o (rodki z wieloletniego programn pocl nazri'q ..Narodou l
l)r'ogram l)rzebudovn.v Drog Lokalnych 2008-201l'' oraz zabezpieczenia rln tell cel
niczbgdnl,ch Srodk6u' finansou'ych w budZecie Gminy Jqdrzei6u' na 2009 r'ok. nastqpujqc4
i loSci t l  g losou:

l)rzeciw
\\'strzy nralo sig
1l-rchq'ala nr XXXII/244l08

Burmistlz Marcin Piszczek poprosil, aby radni zlo2yli propozl'cj e odpor'vieclnio
ryczeinie, bl moZna bylo zebrai dane dotyczqce tych dr6g gminnych i u1vlonii tc. kt6rc nra.j4
nairvieksze szansc na doflnansowante.

Ad .  6 .
Iladnl Tadcusz Lesiakoq'ski w nau'iilzaniu do niedau'nlch ir.ribrmacji o nic

przr,znanirr irodk6u' z dzialania 5.2. na modemizacjQ Domu Kultury pou'iedzial. ze decl zj:I
o nie przlznaniu dofinansorvania j est decyzi4 polityczn4. W tych sprarvach (roilkami z.alz4rlza
Zarz4d Wojervodztu'a. kt6ry sklada siq z dwcich czlonk6rv PSL. dti'och czlonk6u PiS
i.jedncgo czlor.rka PO. 7. analizy wszystkich przyznanych dofinansou'ali lyr.rika. 2c dccl'zic sr1
decyzjami politlcznymi i nie u'ynikaj4 z listy merytorl,czne.i. Nickt6rc projcktl occr.rionc
slabic j mer'1tor1'cznie dostaly dofinansowanie, a projekt Dol.nu Kultu|v $' .lqdrzc'.iorr ic.
niestet)', takiego rvsparcia nie otrzymal.

Radnl Adam Czajor powiedzial, ze nie zgadza siq z proponowan.l '"r'1'sokose il
podatku od nieruchomoici w czqSci obejmuj4cej budynki zajQte pod prorvaclzenie dzialalnoici
gospodarczei. Gmina.Tqdrzej6w mieSci siQ w g6rnej granicy stawki. Jest propotrorvatte 17,09.
a 17.40 cz.x, 17.60 jcst maksymalna krajorva. Nie moZna zrobii tak. 2ebl znisze zl e

1 8
0
0

w zal4czenir: do protokolu/.

1 8
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.



przedsigbiolcorv. szczeg6lnie drobnych. Pan Czajor przypornnial. 2c przl' koleinl'ch dlioch
budzctach clomagal siq rozdzielenia podmiotow wedlug polvielzchni. np. do 160. cz1'. do 300
metrixv poclatck bylbl'ni2szy, a powyZej \\'yzszy. W JEdrzejowie nie ma pracvl duZa cz^1'Se
spolcczefis[ra utrzl'muje siq z drobnego handlu i uslug i nakladanie podatlir.r 17.09 z m' to

iest slraszui!- rr r solio. Taki podzial jcst mo2liwy. .iest zgodny z prawem.
Raclna .lrnina Szreniawa powiedziala. ze zblizajq siq Su'iqta Bo2ego Natodzcnia

ichodzi .le'j o bczdomnych. JeSli mamy coS robi6 dla tych lr,rdzi zrobnl\' to ilobrzc. nic tak
jak ostatnio *'zeszlym roku. Ci ludzie, kt6rzy najbardziei potrzcbuj4. krqpuiil siq doj(c do
jeclzenia. . . . la bl larn.  patrz l ' Iam.. . .  Parg dan rozdane i  c i ,  co potrzeborval i  z ieSc. poszl i  g lodni
tkr c1onrr,r. Bardzo Pana proszq. Nawet siq zwracali dyrektorzy szk6l. 2e moglibl' tlgoto\\ ra
zupg jak4( i dac tym ludziom. ProszE siE zapytai Pana Wiceburmistrza.jak jest u Krakou're.
jak.iest u innych miastach. Nie tak, 2e my kupujemy parq dari i czEstuiemy ludzi. Proszq
Irarrir. Naln nie zale2y na ludziach. tylko nam zale2y na tym. Zeby nas pocllvalili. ze co ltt)'
robim1".

Rrdnl  Glzc1.:orz Kusmicrz powiedzial :  - . l le pieniqdzl  . icst  t r topi t rnc \ \  Pr, / \gol() \ \ i l l l ic
pro jektu [)omu Kultury. w pozwolenia.... MoZe by szanow]a polityka zltr6cila te pieni4dzc
przyna.jnrniej". I-aski nikt nikomu nie robi. bo skoro Burnlistrz przl'goto',val i zlo?.yl
rr oclpou ietlnim czasic. bylo m6wione 2e pieni4dzc bqd4. a teraz siq okazujc. 2c nie ma
picnigclzy . .lcsli ktos za to z.aplaci. to na drugi raz r.ric bqdzie polityki.

Bun.r.ristrz marek Wolski powiedzial, Zc rl' sprawie Domr: Kultr'rry nie .iest ttl
ostatcczna declzja. Jest peu'ne. ze bgdzic drugi nab6r. Czy siE ..zalirpiem1"? iest du2c
prar,vdopodobicrist\\'o, ze moze tak by6. Powiedziano ltam. ze w lllarcLl bqdq podpisanc
preLll.r.ro\\\' ua uastQpn4 transzg. Burmistrz dodal, 2e rv n'ieloletniln planie ir.lvestl'c1'i n1 rrl
i * przedstali ionl,m radnym projekcie buclZetu jest przl'jqte zaloZenie. 2c nic nra
doflnanso*'ania u' zadaniach, gdzie nie ma podpisanei preumo\vy. .Tezeli *' marctt bqdzi,.'
poclpisana prcumowa plano\\'any kredyt moZe byi uydany na cod innego. Planor,r'anc s'ldatki
na inrvestl-c jc rv roku 2009 wynoszq22.27 % dochod6w. co da.ie okolo l3 900 000. Bqdzie t,r

ltrzeznaczonc ua te cztery zadania plus drobne rzeczy takie .iak dogi porvialoue. drogi
grrrirrrrc. drogi u,ojerv6dzkie. .leZeli zostan4 podpisane preumow)', to 7. 7,adah zdejnlie siq
obci4Zenie flnansor.ve. Takic.iest zalozetie do projektu budZetu.

Mieszkaniec .Tqdrzejowa Pan Piotr Biernacki przedstawit problenl z llrkupem przez
gminq jego dzialki pod tereny inwestycl'ine w poludniou'e.i czESci miasta. Dzialka znajduie
siq u pasic pro.iektowanei ulicy. W tej spran'ie choclzi do urzEdu od du'6cli lat. nie tnoze nic
zrobic na swoiej posesji. Zgaclza siq na zamianq dzialki, ale otrzymuje odpowiedz. ze
o dzialce. litirr,l jest zainteresou'any decyduje zeb|anie wiejskie. Pan Bicrnacki pori ieclzial. 2e
napisze rv tcj sprauie pisrno do Burmistrza i do Rady Miejskiej rv fbrmie za2alcnia lub skargi.

Burmistrz Marek Wolski w1'jaSnil. 2e Pan Biernacki nia dzialkq na terenach
ir.nvesly'c1'jn1ch i proponuje j4 zamienii na wskazanq przez siebie dzialkq u Sudole. .lest ttt
dzialka tvicjska i zebranie lvieiskie nusi podj46 decl'zjE. czego Pan Bicrnaclii nie ureZc
zaakceptou'ac. 81-11' prowadzone negocjacje w tcj splawie i jest to protokolos'ane. Burr.t.tistrz
zaprosil do siebie Panii Biernackiego w celu wyjaSnienia sprawy. Na pytarrie Iadnego Teodora
Kota. dlaczcgo Burmistrz liie zwolal zebrania wiciskiego. Pan Wolski odpori ieclzial, ze sq
innc propozycjc zanrianl, jest inna klasa gruntu.

l{adny Robert Kruk powiedzial,2e z tego co rvie, to spoleczetistwo tej r.r.riej sco$ oSe i

.jest za sprzedaZzl tei dzialki.
Radnl' Klzl'sztof Srvietlik zwrticil uwagg. 2e lezeli wieS nie bqdzic z tcgo miala czeg,'i

clla sicbie. to nie w1'razi zgody.



llun.r.ristrz Marek Wolski dodal. 2e Gmina na tym strrci. ponie$rz url.ini(-r'\ slQ
zanrieni. a potem musi jeszcze zaplaci(,, drugi raz wsi. Co jest lepsze dla (iminl'l (irunt za
grur.u. czl grr.rnt i pieniqdze za grunt? W intercsie gospodarno(ci iest" zeb) b) dokladac.

Pan Biernacki powiedzial: ,,to my jeste6my Gmin4 my tu nrieszkam-v i nr1 * as
lv1'bie rali(nrr. Wv por'vinniScie byi dla nas."

Radnr .\danr Czajor zapytal. cz1' sq inne propozycje dla tego pilrta na tercltlc
Jqclrzcjou a.

Pan Biernacki pou'iedzial, 2e nie ma takiej dzialki. Pisal pisnio o zamianq i uzyskal
odpo*icclz. 2e nie da siq mr6wki zamienii na slonia. Chce zamieni6 sr'voi4 40 - aror'v4 dzialkq
nir dzialkq * Sudolc o powierzchni 14 ar6w. na kt6rej jest budynek o rvaftoici 100 000 zl.
Dzialka b1,ia trz)'krotnie wystawiana w przetargu.

Burmistrz Marck Wolski zaprosil do Urzqdu Miejskiego gdzie jesl dokuntentleir
przedstau iaj4ca propozycj e.

Wiceprze*odnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, co l]urmistrz zdecl'dt{e. jeZeli I'an
Iliernacki nie bgdzie siq zgadzal do koi.rca. Czy zostanie *'ywlaszczonl''? Cz1' nie zostanq
urrLchomione tereny inn'estycyjnc o tgjedn4 dzialkg?

I]urr.nistlz Marek Wolski odpowiedzial, ze tercny inu'estycl'ine mttzna etapou'ai.
Przcrvodniczzlcy Rady Andrzej Hatny powiedzial. 2e nie jest kompetencjq Racl-"-

rozstrzlganic u sprawach indyn'idualnych i zaproponowal dalsze prou'adzeuie negocjaclt ua
plaszczy2r.ric Ulzqd Pan Biernacki Pan Burmistrz.

Ad .  7 .
Przcu odnicz4cv Rady Miej skiej Andrzcj Hatnl' o godzinie I 7"' zamltn4l obracll

XXXII  scsj i  Rady'Mie- jskiej  w Jqdrzejowie.

Pr:ev atlyit':t1c'1,
Rudy Miejskicl lSy y'Qth'ze iotria

i ' \
lek .ntetl. Aifi'zei Hutu


